
HAN050319 

第 24 屆台灣癌症聯合學術年會 / 24
th

 TJCC 

2019/05/03-05/05 

Attention: CAESAR PARK HOTEL TAIPEI –Sales & Marketing Dept.   Mr. Ryan Chang 

Tel: 886-2-2311-5150 ext.2420   Fax: 886-2-2371-0936   E-mail: ryan_chang@caesarpark.com.tw 

Guest Details 房客資訊 (Please TYPE or PRINT Clearly In Capital Letters 請以正楷清楚書寫) 

Salutation 稱謂： □ Mr. 先生 □ Ms. 小姐 □ Mrs. 夫人 

Last Name 姓氏：  First Name 名：  

E-Mail 電子信箱：  Cell Phone 手機：  

Hotel Check-in Date (mm/dd) 
飯店入住日期(月/日) 

 Flight No 班機 
(For Pick-up 接機用) 

 Arr. Time 
班機抵達時間： 

 

Hotel Check-out Date (mm/dd) 
飯店退房日期(月/日) 

 Flight No 班機 
(For Drop-off 送機用) 

 Dep. Time 
班機起飛時間： 

 

Room Type and Rate 房型與房價 

□ Metro Single Room (one bed) 悠遊單人房(一大床) NTD 4,100+10% ( 1 Breakfast 一客早餐) 

□ Metro Double Room (one bed) 悠遊單人房(一大床) NTD 4,650+10% ( 2 Breakfast 兩客早餐) 

The Room Rate includes breakfast, and internet access in the room. 
Any Non-Guaranteed Booking will be cancelled 14 days prior to Check-in date without inform. 
For any No-Show or cancellation of reservation within 3 days (72 hours) of the arrival date, one night room rate will be 
charged for penalty.  
房價已包含早餐與房費網路使用。 
任何非信用卡保證訂房之預訂，飯店將於入住日前 14 天把該訂房取消且不另通知。 
任何三天內之取消或是當日應入住而未入住之情事，飯店將收取一晚之房費作為取消罰金。 

Airport Transportation 機場交通服務 

□ No Need 不需要 □ Yes, From Airport 接機 □ Yes, To Airport 送機 

The Airport Transportation service is available ate the cost of NTD 1,880net per car per trip ( maximum 2 persons), if needed, 
please reply with the flight details and put a mark on □. 
The Airport Transportation service is MUST BE GUARANTEED by credit card and changes to arrival time notified at least 36 
hours in advance to avoid a “ No-Show” charge. 
機場交通服務每車至多兩位，每趟價格 NTD 1,880，若需要請提供班機資訊並於□內標記。 
機場交通服務必須進行信用卡保證預訂，若有任何更改請至少在 36 小時前告知以避免任何訂車未搭的罰金產生。 

Guarantee Booking Credit Card Details (Only accept AE, MASTER, VISA, JCB) Please provide Valid Card. 

信用卡保證訂房資訊(僅接受美國運通卡、MASTER、VISA、JCB) 請提供有效卡 

Card No. 卡號：  Exp. Date 到期日  

Card Holder Signature 

持卡人簽名 

 

The Room Rate includes breakfast, and internet access in the room. 
Any Non-Guaranteed Booking will be cancelled 14 days prior to Check-in date without inform. 
For any No-Show or cancellation of reservation within 3 days (72 hours) of the arrival date, one night room rate will be 
charged for penalty.  
Hotel will send a confirmation letter after the reservation is guaranteed. 
Please read the above details and return this form before April 03, 2019. Please do not hesitate to contact us if you have any 
inquiries. 
Hotel check-in time is 15:00; Hotel check-out times is 12:00. 
房價已包含早餐與房費網路使用。 
任何非信用卡保證訂房之預訂，飯店將於入住日前 14 天把該訂房取消且不另通知。 
任何三天內之取消或是有當日應入住而未入住之情事，飯店將收取一晚之房費作為取消罰金。 
待保證訂房成功後，飯店將寄送訂房確認書。 
請詳讀上述之條款並完整填寫後於 2019 年 4 月 3 日前回傳此訂房單。 
若有任何問題歡迎與我們聯繫。 
飯店入住時間為下午 15：00；退房時間為中午 12：00。 


